
  
  

Protokoll  2023-08-24  
Styrelsemöte Bollnäs Bridgeklubb    

  

Närvarande styrelsen:  Frånvarande:  

Kjell Carlsson KCA  

Håkan Svensson HSV 

Rosémarie Palm RPA  

Tobias Edvardsson TED  

Ulf Westlin UWE 

Kjell Holmgren KHO 

Ingrid Larsson ILA 

 

Göran Eriksson GER 

Zennica Hammar ZHA 

Elisabeth Troedson ETR 

 

 

 

§ 1 Mötets öppnande  

Ordförande KCA hälsade alla deltagare välkomna och förklarade mötet öppnat.  

§ 2 Val av mötessekreterare  

RPA valdes till mötessekreterare 

§ 3 Val av justerare  

HSV och UWE valdes att justera mötesprotokollet.  

§ 4 Föregående protokoll  

Föregående styrelseprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

§ 5 Ekonomi  

KHO redovisar ekonomin. Kassan är ff. ca 65 000 KR. Spelar ca 16 par i veckan går vi plus/minus 

§ 6 Lokalfrågor  

 

§ 7 Verksamhetsfrågor  

- Vi har fått datumen för simultan torsdagar RPA lägger in dem på hemsidan. 

- Det är klart att vi ska ha 2 omgångar div 3 uppland i Bollnäs i oktober. Ulf ordnar fikat under dagen 

och brickläggning hjälps vi som inte ska spela matcherna åt med att lägga. Klart med tävlingsledare. 

- Bridgekurs planeras. Annons kommer efter helgens utbildning. 

- Uppvisningsbridge Ica maxi? 

 

 

§ 8 Kommittéer  

1. Utbildningskommittén:  

-  Bridgelärarutbildning planeras i Gävle 2 september. RPA och TED deltar. 

Bollnäs bridgeklubb står för kursavgift samt ersättning resa. 

- Ruterutbildning 21/10 i Söderhamn. TED, RPA samt Pernilla A kommer att anmälas till utbildningen 

2. Festkommittén 
- Dambrige kommer spelas 9/9 kl. 12,00. RPA hämtar smörgåstårta. 



 

 

 

3.Tävlingskommittén  

- Det är klart att vi ska ha 2 omgångar div 3 uppland i Bollnäs i oktober. Se § 7 Verksamhetsfrågor  

- Höstens och vårens simultan är inplanerad. Filer skickas till TED. 

- Finns intresse för div 4 lag? RPA kollar 

  

 § 9 Övriga frågor  

1. Väckta av styrelsen:  

- KHO kommer att skapa ett swish konto kopplat direkt till klubbens konto. 

- KHO visade ett direktnummer till teknisk support. Nr sätts upp vid datorn. 

2. Väckta av medlemmar:  

Ett förslag om att skaffa batteribackup har inkommit. TED kollar pris samt kollar med förbundets 

lösning.   

   

§ 10 Nästa styrelsemöte  

Nästa styrelsemöte ca 2 mån 

 § 11 Avslutning  

Ordförande tackade samtliga deltagare och förklarade mötet härmed avslutat.  

       

Bollnäs 2023-08-24 

 

       

  

  

Rosemarie Palm    Ulf Westlin Håkan Svensson 

Sekreterare                                                              Justeras 

                                                                             


